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SE-BRM.0012.2.1.2024                     

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 25 stycznia 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 25 stycznia 2024 roku, w godzinach 10:01 – 11:27 w sali posiedzeń RMiG w 

ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Beata Bruczyńska 

2. Iwona Cupryjak 

3. Stanisław Duszczak 

4. Jerzy Rozmiarek 

5. Agnieszka Wiśniewska 

W spotkaniu uczestniczyli także wiceburmistrz Bronisław Dominiak oraz radca 

prawny Urzędu MiG Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Cupryjak otworzyła posiedzenie i powitała zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku z 

rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik do 

protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie petycji w sprawie budowy ścieżki rowerowej przy ul. Mościenickiej w 

Mościenicy. 

4. Rozpatrzenie petycji w sprawie podpisów elektronicznych. 
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5. Rozpatrzenie petycji o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP o publikację 

oświadczenia ws. fuzji PKN ORLEN z PGNiG i przesłanie go do wymienionych we 

wniosku instytucji. 

6. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla. 

7. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko. 

8. Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok. 

9. Rozpatrzenie skargi na burmistrza.  

10. Sprawy bieżące, wolne głos i wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Radny Stanisław Duszczak zgłosił korekty literowe do projektu protokołu z dnia 

21.12.2023r. Korekty zostały naniesione.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 
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3. Rozpatrzenie petycji w sprawie budowy ścieżki rowerowej przy ul. Mościenickiej w 

Mościenicy. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła petycję w sprawie budowy ścieżki rowerowej 

przy ul. Mościenickiej w Mościenicy, pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Zapoznano się również z odpowiedzią z dnia 03.01.2024r. udzieloną przez Zarząd 

Dróg Powiatowych na petycję w sprawie budowy chodnika oraz ścieżki rowerowej 

wzdłuż ulicy Mościenickiej w Mościenicy, pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odniósł się do treści petycji wskazując, że nigdy 

pieniądze ze wskazanej inwestycji nie zostały przekazane na inną inwestycję. Kwota 

100 tys. zł została w WPFie przeniesiona na kolejny rok ze względu na złożoną 

procedurę projektową, potrzebę podjęcia stosownych uchwał przez Radę MiG Kórnik 

i radę Powiatu Poznańskiego oraz zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem i 

Gminą Kórnik a Powiatem Poznańskim, wszystko to uniemożliwiało realizację 

inwestycji w danym momencie. Poinformował, że w planie budowy ścieżek 

rowerowych przyjętym zarządzeniem Burmistrza znajdują się ulica Mościenicka w 

Mościenicy i Kempingowa w Borówcu, stanowiące połączenie Borówca i Mościenicy 

z Kórnikiem. Obecnie opracowywana jest koncepcja budowy kanalizacji sanitarnej 

przebiegającej przez ul. Mościenicką i Kempingową, która podlega uzgodnieniu 

przez Aquanet S.A. Wyjaśnił, że budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Mościenickiej 

powinna poprzedzać rozpoczęcie robót drogowych na tej ulicy. Zauważył, że obecny 

pas drogowy nie pozwala na realizację ścieżki rowerowej, czy chodnika, gdyż jest 

bardzo wąski w związku z powyższym wymaga poszerzenia. Poinformował, że biorąc 

pod uwagę treść odpowiedzi na petycję jaką udzielił Zarząd Dróg Powiatowych 

należy wskazać, że ciężar finansowy umożliwiający realizację całego zadania 

inwestycyjnego prowadzonego na drodze powiatowej - ul. Mościenicka, będzie w 

większości po stronie Miasta i Gminy Kórnik. W połowie tego roku planowane jest 

ogłoszenie przetargu na opracowanie dokumentacji projektowej obejmującej 

przebudowę ul. Mościenickiej, w tym ścieżki rowerowej wraz z kanalizacją. 

Po wysłuchaniu informacji przekazanych przez wiceburmistrza ustalono, że  w dniu 

31.01.2024r. odbędzie się kolejne posiedzenie Komisji podczas, którego zostanie 

podjęta uchwała w sprawie propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej 

rozpatrzenia petycji w sprawie budowy chodnika oraz ścieżki rowerowej wzdłuż ul. 

Mościenickiej w Mościenicy stanowiąca udzielenie odpowiedzi na petycję. 
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4. Rozpatrzenie petycji w sprawie podpisów elektronicznych. 

Zapoznano się z petycją z dnia 25.10.2023r. w sprawie podpisów elektronicznych, 

pismo stanowi załącznik do protokołu.   

Radca prawny Przemysław Barczyński poinformował, że na większość tego typu 

petycji kierowanych do burmistrzów, wójtów, prezydentów, wojewodów udzielana jest 

odpowiedź z poziomu organu wykonawczego. W tym przypadku również powinno się 

postąpić w ten sposób. Przychylono się do propozycji radcy prawnego. Ustalono, że 

petycja zostanie przekierowana do burmistrza, w celu udzielenia odpowiedzi.    

Głosowano w sprawie: 

przekierowania petycji w sprawie podpisów elektronicznych do burmistrza, w celu 

udzielenia odpowiedzi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

5. Rozpatrzenie petycji o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP o publikację 

oświadczenia ws. fuzji PKN ORLEN z PGNiG i przesłanie go do wymienionych we 

wniosku instytucji. 

Zapoznano się z petycją z dnia 17.11.2023r. w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Suwerena RP o publikację oświadczenia ws. fuzji PKN ORLEN z PGNiG i przesłania 

go do wymienionych we wniosku instytucji. Pismo stanowi załącznik do protokołu.   

Ustalono, że petycja zostanie przekierowana do burmistrza, w celu udzielenia 

odpowiedzi.    

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji o zatwierdzenie wniosku Suwerena RP o publikację 

oświadczenia ws. fuzji PKN ORLEN z PGNiG i przesłanie go do wymienionych we 

wniosku instytucji do burmistrza, w celu udzielenia odpowiedzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

6. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla. 

Zapoznano się z petycją z dnia 06.12.2023r. w sprawie zmiany trasy miejskiego 

autobusu linii nr 501, poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. 

Przylesie do przystanku Błażejewko/Pętla. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odniósł się do sprawy poruszonej w petycji 

wskazując, że linia 501 włączona jest do Zarządu Transportu Miejskiego w Poznaniu, 

dlatego temat należy uzgodnić z ZTMem pod względem kosztów i możliwości zmiany 

rozkładu jazdy. Przedstawił kursy komunikacji autobusowej obsługujące Os. 

Przylesie. Wskazał, że należy przeanalizować obecny rozkład jazdy autobusów.    

Przewodnicząca Iwona Cupryjak przedstawiła jak wygląda obsługa miejscowości 

Runowo przez komunikację autobusową. Wskazała, że w sobotę i niedzielę nie 

kursują autobusy z Runowa, Kromolic i Pierzchna.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyraził opinię, że gmina posiada bardzo dobrze 

rozbudowaną komunikację miejską, która jest nadal rozbudowywana oraz 

zintegrowana z miastem Poznań i innymi gminami. Gmina współfinansuje PKS oraz 

dopłaca do Poznańskiej Kolei Metropolitalnej, budowane są również węzły 

przesiadkowe. Wskazał, że połączenia autobusowe są analizowane i w razie 

potrzeby modyfikowane. Zauważył, że w omawianej petycji nie określono ile osób 

będzie korzystało z wnioskowanego połączenia i w jakich godzinach. Poinformował, 

że Urząd MiG przeanalizuje sytuację w tym rejonie pod względem kursów 

autobusów. Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę, że w tym rejonie może 

nastąpić poprawa komunikacji autobusowej w momencie, gdy zacznie w pełni 

funkcjonować „Oaza” Błażejewko. 

Ustalono, że do rozpatrzenia petycji niezbędnym jest wystąpienie do burmistrza o 

przedstawienie stanowiska w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501. 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do burmistrza o przedstawienie stanowiska w sprawie zmiany trasy 
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miejskiego autobusu linii nr 501, poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w 

Błażejewo/Os. Przylesie do przystanku Błażejewko/Pętla, na kolejne posiedzenie 

Komisji - do dnia 16.02.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

7. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko. 

Zapoznano się z petycją z dnia 10.12.2023r. w sprawie pozyskania przez gminę 

działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko. Pismo stanowi załącznik do 

protokołu.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że dla wskazanego w petycji terenu 

obwiązuje mpzp przyjęty uchwałą nr XLIV/441/2009 Rady Miejskiej w Kórniku z dnia 

16.09.2009r. oraz przedstawił sytuację omawianego terenu, który w drodze licytacji 

zmieniał właścicieli. Poinformował, że gmina jest zainteresowana tematem 

poruszonym w petycji, który jest godny rozważenia.  

Ustalono, że do rozpatrzenia petycji niezbędnym jest wystąpienie do burmistrza o 

przedstawienie stanowiska w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko.  

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do burmistrza o przedstawienie stanowiska w sprawie pozyskania przez 

gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko na kolejne posiedzenie 

Komisji - do dnia 16.02.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 
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Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

8. Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok. 

Zapoznano się z projektem planu pracy komisji na 2024 rok. Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

Przyjęty plan pracy Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie skargi na burmistrza.  

Zapoznano się z pismem Starosty Poznańskiego z dnia 22.01.2024r. przekazującym 

pismo mieszkańca. Pisma stanowią załączniki do protokołu.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił problem z parkowaniem samochodów 

jaki mają mieszkańcy posesji sąsiadujących z punktem Poczty Polskiej znajdującym 

się przy ul. Kuśnierskiej w Kórniku. Poinformował, że w celu poprawy sytuacji poczta 

wykupiła miejsce do parkowania wyznaczone przy ul. Kuśnierskiej, jednak to nie 

rozwiązało problemu. Temat również omawiany był przez Komisję Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego i ustalono, że sprawę należy spróbować rozwiązać w sposób 

kompleksowy. Wiceburmistrz odniósł się do propozycji rozszerzenia strefy 

zamieszkania na omawianym terenie, co jednak będzie się wiązać z 

skomplikowaniem możliwości parkowania przez mieszkańców posiadających posesję 

przy sąsiedniej „wnęce”. Wskazał, że problem z parkowaniem nie trwa przez cały 

dzień, tylko w określonych godzinach. Jednak lokalizacja punktu poczty jest 

kłopotliwa i utrudnia w godzinach rannych funkcjonowanie mieszkańcom. 

Poinformował, że opracowany został projekt organizacji ruchu, jednak przed 

wystąpieniem do Starosty o jego zatwierdzenie, należy go skonsultować z 

pozostałymi zainteresowanymi mieszkańcami.  
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Poinformował o odbytych rozmowach z dyrektor poczty w zakresie możliwości 

przeniesienia punktu poczty na teren przy ul. Wojska Polskiego (tył działki), gdzie 

obecnie mieści się poczta.  

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę, że mieszkaniec słusznie wskazał w 

piśmie, że dystrybucja przesyłek pocztowych nie musi odbywać się w centrum 

miasta. Komentując dołączone do pisma zdjęcia wskazał, że samochody poczty 

powinny parkować na wyznaczonym miejscu, a być może poczta powinna wykupić 

kolejne miejsca. Zauważył, że kierownictwo poczty mogłoby rozwiązać problem, 

poprzez przeniesienie części usług na teren działki przy ul. Wojska Polskiego, która 

ciągnie się aż do ul. 20 Października. Wskazał również na możliwość sprzedaży 

przez pocztę części działki, co umożliwiłoby pozyskanie środków na sfinansowanie 

przeniesienia punktu dystrybucyjnego. 

Wiceburmistrz poinformował, że poczta chciałaby na działce przy ul. Wojska 

Polskiego (tył działki) postawić kontenery, gdzie mogłaby przenieść swoją 

działalność, jednak potrzebne są na ten cel pieniądze. Wskazał, że poczta czeka na 

stanowisko gminy w sprawie.  

Ustalono, że należy przedłużyć termin rozpatrzenia skargi na działania burmistrza ze 

względu m.in. na potrzebę przeprowadzenia konsultacji z zainteresowanymi 

mieszkańcami.  

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania burmistrza do dnia 

27.03.2024r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

10. Sprawy bieżące, wolne głos i wnioski. 

Zapoznano się z propozycją udzielenia odpowiedzi na pismo Przewodniczącego 

Związku Zawodowego Celnicy PL z dnia 08.12.2023r. o poparcie projektu ustawy o 

Służbie Celno-Skarbowej oraz zmianie niektórych innych ustaw. Nie zgłoszono uwag.  
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia propozycji odpowiedzi, która zostanie udzielona wnioskodawcy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Agnieszka Wiśniewska 

 

11. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Cupryjak 

zakończyła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 

                   Przewodnicząca Komisji 

 

                            /-/ Iwona Cupryjak 

 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 

 

 

 


